
Činnost TJ Spartak MAS Sezimovo Ústí v r. 2020 

     TJ Spartak MAS Sezimovo Ústí měla v roce 2020 celkem 1378 členů, z toho dospělá složka 986 a  

mládežnická (do 18 let) 392 členů. Vlastní sportovní činnost probíhala ve 14 aktivních oddílech. 

Sportovní činnost v roce 2020 byla výrazně ovlivněna pandemíí Covid 19. Došlo k výraznému útlumu 

sportovních aktivit, rušení tréninkových procesů, svazových sportovních soutěží atd. V republikových 

soutěžích reprezentovali TJ především softballisté v nejvyšší soutěži mužů a házenkáři ve II. lize. 

Podařilo se udržet členskou základnu mládeže včetně trenérského zajištění. V letních měsících se 

podařilo uspořádat celou řadu sportovních táborů a soustředění (SG, házená, softball, atletika, SPV) 

Prezidentem byl Mgr. Petr Havel, ekonomem Ing. Jiří Jirásko. Pokračovala spolupráce se Správou 

města Sezimovo Ústí (údržba sportovišť v majetku města). Nejvýznamnější akcí bylo napojení celého 

areálu házené na dálkové vytápění. Generální sponzor Kovosvit a.s. (MAS) v souvislosti s horší 

ekonomickou situací dotoval zatím v malé částce, jednání o obnově finanční dotace budou pokračovat 

v roce 2021. Hlavním partnerem pro mládežnický sport je C - Energy a.s. Planá n/Lužnicí. Pokračuje 

solidní dotační politika ČUS a NSA ČR, stejně jako města Sezimovo Ústí a Jč kraje.  

Ekonomika – příjmová část: 

 Dotace Města S. Ústí ve výši 502.500,- Kč 

 Dotace NSA ČR (program Můj klub) ve výši 1.065.350,- Kč 

 Dotace NSA ČR (program Covid sport) ve výši 157.548,- Kč 

 Jč kraj – dotace na sportovní činnost mládeže, ve výši 100.000,- 

 Jč kraj – dotace na výkonnostní sport ve výši 120.000,- 

 Jč kraj – dotace na sportovní vybavení a zařízení ve výši 50.000,- 

 Jč, kraj a město Sezimovo Ústí – dotace na napojení horkovodu ve sportovním areálu ve výši 

1.510.000,- Kč (jč. kraj 500.000,-, město S. Ústí 1.010.000,-). 

 Sponzorské dary ve výši 225.250,- Kč a reklamní smlouvy ve výši 218.000,- Kč – významná je 

zejména spolupráce s C – Energy s.r.o. v oblasti podpory mládežnického sportu 

 Oddílové příspěvky ve výši 447.359,- Kč, příspěvky na soustředění 961.264,- Kč 

 statní příjmy – pronájmy, inkasované startovné, dotace na projekty, dotace Správy města 

- výdajová část: 

 celkové výdaje oddílů na sportovní činnost a provoz zařízení - 

 

Hlavní úkoly pro rok 2021: 

- drobné práce v budově TJ a okolí haly - Správa města 



- úpravy na softbalovém hřišti vzhledem k ME mužů 2021 – Správa města 

- udržení sportovní činnosti mládeže, zvyšování sportovní úrovně vybraných oddílů 

- obnovení smlouvy s hlavním partnerem C-Energy a generálním sponzorem Kovosvit a.s., 

(vyřešení názvu TJ) případně další získání sponzorů TJ 

- podávání grantů – Jč kraj, NSA ČR, město S.Ústí, ČUS – svazy 

- - příprava valné hromady (únor 2021) a plesu TJ (11.12.2021) 

 

Činnost oddílů: 

Basketbal: členská základny přešla pod oddíl rekreačního sportu. 

Gymnastika: Velice dobře si již tradičně věnuje mládeži. Sportovní činnost oddílu byla silně 

ovlivněna pandemií Covid 19 – rušení krajských přeborů, pohárových závodů, přeborů ČR. Během 

letních měsíců se konaly tři soustředění (1x Itálie, 2x Plzeň). Na talenta roku byla nominována Adéla 

Síkorová. Celkem 188 členů. Předsedkyně Michaela Drdová. 

Házená: došlo k výraznému navýšení členské základny mládeže a kvality herního výkonu – 

v oblastních soutěžích startoval 7 mládežnických družstev. V ČR soutěžích byla zapojeno družstvo 

mužů (trenéři V. Zúbek, M. Vojta). Družstvo mužů dále hrálo v Českém poháru – vypadlo ve 1. kole. 

Starší žáci navíc hrají ve společné mezinárodní soutěži Jč kraje a Horního Rakouska. Koncem léta 

proběhly tři soustředění mládeže. Zrušeno bylo tradiční setkání generací Planá - Sezimák. Do síně 

slávy za rok 2020 byli nominováni Jaroslav Pešat (80 let) a Miloš Vojta (70. let). Celkem 182 členů. 

Předseda - Jiří Koutenský  

Kanoistika: oddíl je zaměřen na rekreační sport, stará se o loděnici na Soukeníku. Předseda Ing. 

Špalek Stanislav, 8 členů.  

Futsal: oddíl se zúčastnil okresního přeboru ve futsalu, má 11 členů. Předsedou je Zbyněk Dařena. 

Tenis: TK Spartak MAS má vlastní právní subjektivitu a je jako právnická osoba členem TJ.  

Předsedou je Mach Aleš. 

Softbal: Oddíl v roce 2020 pokračoval v úspěšné činnosti – družstvo mužů se udrželo v extraligové 

soutěži. V republikových soutěžích dále hrála družstva juniorů a kadetů, stejně jako družstvo žáků. – 

celkem je zapojeno 4 družstva, velice dobrá je práce s mládeží. Další významnou soutěží je v létě  

konaný 5. ročník Baťova poháru. Do výběru reprezentace ČR byli nominováni: Adam Bočánek (muži 

do 23 let), Monika Deverová (juniorky) a Tereza Koubová (kadetky). Původně plánované ME U18 a 

U16 se z důvodu pandemie nekonalo. V létě 2021 bude oddíl spolupořadatelem ME mužů. Na kolektiv 

okresu je nominováno úspěšné družstvo mužů, na sportovce okresu Afam Bočánek a Patrik Malovaný, 

na talenta roku Vít Novák, Monika Deverová a Roman Čížek. Nadále pokračovala úprava areálu u 

Kozského potoka. Předseda Kalinová Alena, 86 členů.  



Stolní tenis: v nejvyšší oblastní soutěži (divize) hraje A družstvo, další 2 v nižších soutěžích 

(v okresních soutěžích). Předsedou je Michal Tůma, oddíl má 45 členů.  

Šachy: v soutěžích oblasti 1 družstvo. Předseda Jiří Novák, 17 členů. 

Volejbal: družstvo mužů hraje úspěšně v okresním přeboru, okresní soutěž hraje také družstvo žen - 

vazba na oddíl SPV. Předseda je Milan Šmíd, 31 členů. 

Rekreační sport: největší oddíl, zaměřen na mládež a na výběr dětí pro jednotlivé sporty-především 

do gymnastiky a cykloturistiky. Předseda Kašíková Zdena, 65 členů. 

SPV: činnost zaměřena především na rekreační tělovýchovu a volejbal. Celkem 86 členů, zúčastňuje 

se některých jednorázových soutěží. Pro děti byly pořádány 3 letní tábory-vlastní základna 

v Pojbukách.  Předseda JUDr. Mizerová Ivana. 

Lehká atletika: v průběhu roku začal oddíl s pravidelnou tréninkovou činností (2x týdně), v letních 

měsících pokračoval oddíl v činnosti formou 2 příměstských dětských táborů. 60 členů. Předseda p. 

Benešová Marcela. 

Aerobic: oddíl zaměřen na rekreační činnost, má vazbu na oddíly rekreačního sportu a SPV. Oddíl má 

383 členů 

 

Mgr. Havel Petr – prezident TJ 


